
Protokoll styrelsemöte 2021-10-07

Styrelsemöte 2021-10-07
Närvarande

Ordförande David Mellqvist Ja Reklamchef Vakant

Stationschef Erika Ansén Ja Marknadschef Agnes Rocksén Nej

Programchef Clara Dahlgren Ja Musikchef Oliver Tommos
Jernberg

Ja

Ekonomichef Nora Bohlin Nej Teknikchef Vakant

Sekreterare Caj Loqvist Ja Rekryteringschef Jonathan Smeds Nej

Adjungerade Närvarande från ledningsgrupp

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl 16:20.

§2 Val av
a) Ordförande

Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande.

b) Sekreterare
Mötet väljer Caj Loqvist  som mötessekreterare.

c) Justerare tillika tidshållare
Mötet väljer Oliver Tommos Jernberg som mötets justerare tillika tidshållare.
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§3 Adjungeringar
Ingen adjungeras till mötet.

§4 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs.

§5 Tidigare protokoll
Föregående mötesprotokoll har justerats, skrivits under och arkiverats.

§6 Uppföljning av förra styrelsemötet
Radiofest samt AW är bokad.

§7 Meddelanden
För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1.

§8 Arbetsbeskrivning för redaktörer/söker redaktör
Programrådet har arbetat fram en ny arbetsbeskrivning. Ett tillägg är att
redaktören är en länk mellan styrelse och ledningsgrupp.
Fråga angående om det ligger på redaktören/programrådet att anordna
studiebesök.
Marknadsansvarig skall till nästa möte formatera denna arbetsbeskrivning.

Mötet beslutar att godta den nya arbetsbeskrivningen för redaktörer.

§9 Radio fyris
Tidigare Stationschef har gjort en plan på vad vi ska lära ut, men denna är något
otydlig i relation till vad de redan lärt sig.
Ett exempel på utbildningspass är att livea programråd.
Andra exempel är att skapa ljudmattor, anpassa innehåll till särskilda program, lyssna
och ge feedback till varandra, hur läggs musiken?, nyhetssändning osv.
18/10 startar utbildningen och det är sju tillfällen kvar.
Styrelsen ska vara behjälpliga under någon av dessa.

§10 Stödmedlemstävling
Det är nu tillagt i formuläret att man kan skriva vem som har värvat en.
Tävlingen startar när rekryteringschef tillkännage det och hålls till den 15/11.
Priset är TBA. potentiellt merch eller medlemskap i Studentradion BK.

§11 Smeds PR
Smeds Kross och entreprenad AB har valt att sponsra oss för 4000 kr i
gengäld för viss annonsering. Vi behöver besluta på vilket sätt vi ska
annonsera och använda dessa pengar.
Vi gör reklamspot och har med loggan på broschyr. Öronmärker 2000kr för
SRP och lämnar 2000 kr för framtida marknadsföring under terminen.
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§12 SRP budget
Månadssurr kommer anordna sittningen och Amanda och Else ska planera
efterfesten.
Målet är att det ska gå jämnt ut men det finns en viss risk att gå back ifall att
inte tillräckligt många köper biljetter.
2020 lades budget på 25000 kr i intäkter och kostnad 30000 kr.
2019 förlorades ca 10000 kr.
2020 var det 53 som gick.
Vi behöver göra en kostnadsanalys och uppskattning på hur många som
kommer men även göra en budget för att kunna planera in SRP.
Vi skall fråga om Smeds Kross och entreprenad AB om de vill att vi ska ha
med en drink inspirerat av dem på efterfesten.

§13 SRS Stormöte
Den 12-14/11

Mötet beslutar att lotta ut tre platser till SRS stormöte.

§14 Övriga frågor
Ergo vill samarbeta med oss då de vill förena student medier efter att
universitetet hjälpte dem.
De vill gärna ha Studentradions spelare på deras hemsida, detta skulle på sikt
kanske kosta oss lite pengar på grund av spelarens kostnad.
Ett alternativt är att diskutera samarbetsmöjligheter ex. nyheterna i samarbete
med Ergo, evenemang och liknande.
Stationschef ska boka in ett möte.

§15 Nästa möte
Nästa möte är 21/10 klockan 16:15.

§16 Mötets avslutande
Mötet avslutas 17:19.

_______________________ _______________________ ______________________
Mötesordförande Mötessekreterare Protokolljusterare
David Mellqvist Caj Loqvist Oliver Tommos Jernberg
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